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Er is voorlopig één bank ingesteld: voor Haven en Industrie. De sector moet voor vulling 
zorgen maar het wil nog niet vlotten. Banken voor Landbouw en Recreatie moeten nog 
opgezet worden 

 

1. Op 14 januari 2022 was er nog geen concreet zicht op vulling van de 
stikstofdoelenbank Haven en Industrie. Is daar inmiddels wel zicht op? 
 

1. Nee. Er is op dit moment nog steeds niet concreet zicht op vulling. 

2. De stikstofdoelenbank is alleen voor bedrijven binnen NSP, wat betekent dat voor 
bedrijven buiten NSP? 

 

2. Bedrijven die niet binnen het beheergebied van NSP vallen zullen 
wanneer zij stikstofruimte nodig hebben in het kader van vestiging 
of uitbreiding van activiteiten zelfstandig op zoek moeten naar de 
benodigde ruimte.  

3. Wanneer worden de andere stikstofdoelenbanken (Landbouw en Recreatie) opgestart? 
 

3. In de aanleiding is aangegeven dat de stikstofdoelenbank voor het 
Zeeuwse haven- en industriecluster reeds is ingesteld. Dat is niet 
het geval. Besluitvorming hierover zal komende maanden 
plaatsvinden. Er wordt op dit moment nog gewerkt aan de teksten 
van de beleidsregels.  
 
De doelenbanken voor de sectoren landbouw en recreatie 
bevinden zich nog in de verkennende fase. Het is niet mogelijk om 
aan te geven wanneer deze bestuurlijk kunnen worden 
vastgesteld.   
 

 
 


